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SLOVO NA ÚVOD
 
 

Milí naši čitatelia,  

toto dvojčíslo je výnimočné najmä tým, že naša pisateľská aj čitateľská rodina sa 

rozrastá o našich najmenších, prvákov triedy Lights. Verím, že sa im písanie 

príspevkov zapáči a s chuťou budú prispievať svojimi nápadmi a pohľadmi na 

dianie v našej škole.  

Prváci zažívajú azda svoj najťažší rok v škole. Museli si zvyknúť na nové 

prostredie, na nových spolužiakov aj učiteľov, nadväzovali nové kamarátstva, 

museli sa naučiť rešpektovať nové pravidlá a v neposlednom rade naučiť sa čítať, 

písať, počítať a zvládnuť veľa ďalších náročných a nových vecí. S týmito úlohami sa popasovali 

statočne a zvládli ich bravúrne. S istotou sa pohybujú v areáli školy, poznajú spolužiakov 

z vedľajších tried, poznajú všetkých vyučujúcich a myslím, že sa im v škole páči a každé ráno vidím 

ako s úsmevom kráčajú do školy. Poznajú všetky písmená a čítajú svoje prvé knihy. Dokonca 

navštívili prvýkrát knižnicu a už sa nevedia dočkať, kedy si budú môcť vypožičať svoje prvé knihy. 

Častokrát ich vidím ako počas obedovej prestávky sedia na školskom dvore s knihou, ponorení do 

príbehu. Pamätám si na ich zvedavé očká v septembri, všetko bolo pre nich neznáme a nové a teraz 

spoločne pripravujeme program pre budúcich prvákov.  

Milí moji prváci, želám vám, aby ste s rovnakou chuťou a nadšením zvládli ďalšie roky v školských 

laviciach a teším sa na ďalšie úspechy a pokroky, ktoré sa nám spoločnými silami podarí dosiahnuť. 

Prajem všetkým našim čitateľom úsmevné jarné čítanie a našim najmenším veľa zdaru a chuti do 

písania! 

 
Lucia Bašista Oriešková 

 

 

      MAREC, APRÍL   
 

Karneval 17.2. 
Knižný trh ŠKD 14.3.  
Osádzanie záhonu Lights 
Rouozlúčka s Barborkou - Február 
Tvorba časopisu Mravwenisko – Marec a Apríl  

  
 
 
 

REDAKČNÁ RADA  
 
Šéfredaktor: Miroslav Rapant  
Jazyková korektúra: Lucia Bašista Oriešková  
Odborná spolupráca: Kristína Kačaljaková, Lukáš Petrík  
Grafická úprava a distribúcia: Miroslav Rapant  
Spolupracovali: Sandra Mandáková, Anna Maňáková, Lucia Štofirová,  
Vladimír Záškvara, Magdaléna Lederleitnerová  
Prispievatelia: žiaci 1. – 4. ročníka SZŠ Bajkalská 20, Bratislava 
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AKCIE MESIACA – PRVÝ ROČNÍK 
 

KARNEVAL 
Na karnevale boli rôzne aktivity a veľa masiek. Tancovali sme na video a bola to veľká zábava. Potom sme 

šli von a zbierali písmenká. Nakoniec sme vyskladali slovo ALTÁNOK. V altánku bol ukrytý poklad. Všetci 

prišli v zábavných maskách a najviac sa mi páčili: indiáni, super hrdinovia a cyklisti. Bol to super deň. 

 

Gréta Adamcová, 1. Lights 

 

Na karnevale sme hľadali poklad. Boli sme rozdelení do tímov. Poklad bol ukrytý vonku. Tím, v ktorom 

som bola ja, našiel poklad prvý. Museli sme však najprv splniť všetky úlohy. Úlohy boli všelijaké, 

napríklad, že sme trhali papier na pásy a ukladali sme ho na zem. Súťažili sme, kto bude mať najdlhší pás 

papierov. Za každú atrakciu sme si ťahali z euroobalu písmenká. Písmenká boli napísané na papierikoch, 

každý tím mal papieriky inej farby. Z písmeniek na papierikoch sme poskladali vetu, aby nám vznikla 

odpoveď, kde sa nachádza poklad. Karneval bol super! 

Alžbeta Čupeľová, 1. Lights 

 

Náš triedny karneval bol super. Ja som bola cyklistka. Mala som cyklistický dres. Lucka nám pripravila 

program Hľadanie pokladu. Pokladom boli loptičky skákavky a nové gumy a ceruzky. Potom sme mali 

diskotéku. Tancovali sme Just Dance. Na karneval sme si vyrábali masky. Mali sme úlohu, z papierov sme 

mali poskladať hada, čo najdlhšieho. 

       Lujza Laurincová, 1. Lights 
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AKCIE MESIACA – PRVÝ ROČNÍK 
 

SVETOVÝ DEŇ VODY 
Zaoberali sme sa vodou, lebo je pre nás dôležitá. Nachádza sa v oblakoch, moriach, 

oceánoch, riekach, jazerách, ľadovcoch, rastlinách a živočíchoch. V škole sme robili 

všelijaké pokusy. Aj sme sa zaoberali vzlínavosťou. Vzlínavosť je vlastne šplhanie 

vody. Voda sa šplhá cez miniotvory, dokonca aj proti gravitácii. Vzlínavosťou sme 

zmiešavali farby. Ďalej vám poviem, ako sme roztancovali hrozienka. Bublinky v 

minerálke nadnášali hrozienka na hladinu. Potom bublinky praskli a hrozienka klesli ku 

dnu. Teším sa na ďalšie skúmanie!  

Félix Niku, 1. Lights 

 

Na Svetový deň vody sme robili taký pokus, že sme namočili servítku do vody a voda 

stúpala hore. Ešte sme urobili takú vec, že sme do pohárikov dali rôzne farby a namočili 

sme tam tiež servítky, boli tam aj také poháriky, ktoré boli prázdne. Tým, že sme dali do 

všetkých pohárikov servítky, tak sme potom čakali, či sa tie farby zmiešajú. Nakoniec sa 

niektoré zmiešali, niektoré nie. A potom sme robili ešte taký pokus, že sme do mincí 

dávali toľko kvapiek, koľko sa tam zmestilo a bolo to až po samý vrch. Potom sme robili 

taký pokus, že najprv sme dali ocot, potom prostriedok na umývanie riadu, potom vodu, 

nakoniec sme dali jedlé červené farbivo. Začalo to bublať, lebo ocot bol ten najľahší a 

dali sme ho naspodok, takže on musel bublať hore. Potom sme porovnávali, že čo sa potopí pod hladinu 

vody. A najzaujímavejšie bolo, že aj paprika, ktorá je otvorená so šupkou, vie plávať. Ja som si na začiatku 

myslela, že iba tá so šupkou vie plávať.  

Katarína Kovárová, 1. Lights 

NÁVŠTEVA KNIŽNICE 
Jeden pondelok sme s našou triedou Lights išli do knižnice. Bola to veľmi dlhá cesta. Išli 

sme aj okolo Štrkovca. Mne sa prechádzka veľmi páčila, lebo bola dlhá a zaujímavá. V 

knižnici bola pani knihovníčka, ktorá nám ukázala oddelenie pre deti. Povedala nám aj o 

pravidlách knižnice. Ja som si vybral knihu Futbal, Očko Špehúň a Šmolkovia. Dostali 

sme prihlášku na knižný preukaz, ktorú nám doma vypísali rodičia. Návšteva knižnice sa 

mi veľmi páčila. Teším sa, kedy si budem môcť požičať prvé knihy, ktoré som si vybral. 

    

Jakub Mišura, 1. Lights 

 

Knižnica je veľmi zaujímavé miesto. Nájdeme v nej oddelenie pre dospelých a pre deti. Ja s mojou triedou si 

chodím do nej požičiavať knižky. Rada by som si požičala knižku o športe a dozvedela sa veľa nových 

informácii o jednotlivých športoch. 

       Tamara Kodajová, 1. Lights 

 

 
VÝSADBA VEĽKONOČNEJ 
TRÁVIČKY 
  

S pani učiteľkami Luckou a Zuzkou a spolužiakmi z 1. Lights sme si 

urobili veľkonočnú výzdobu na privítanie jari. Najprv sme do mištičky dali 

substrát a potom sme tam vložili semienka žitka a prikryli zeminou a 

nakoniec semienka zaliali vodou. Po niekoľkých dňoch nám semienka 

krásne vyklíčili a objavila sa zelená trávička, ktorá nám poslúži ako veľkonočná dekorácia v našej triede 

alebo doma. Poukladáme do nej vajíčka. 

Jakub Nemčovič, 1. Lights 
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AKCIE MESIACA – PRVÝ ROČNÍK 
 
ZÁHONY 1. LIGHTS 
Celé sa to začalo, keď sme sa s kamošmi rozhodli skrášliť školský 

dvor. Stali sa z nás tajní záhradníci. Sadili sme, presádzali a 

polievali. Problém bol, že našu tajnú záhradku sme museli schovať 

medzi kríky a niekedy aj pred pánom školníkom. Lucka si to 

všimla a udial sa zázrak. V utorok, 29. 3. 2022 prišli do našej školy 

záhradníci z firmy Grow Cube, ujo Emil a ujo Šimon. Priniesli 

drevené lego, náradie, väčšie a menšie drevené kusy, hnojivo a 

hlinu. Všetci z našej triedy pomáhali poskladať a pripravovať 

zvýšený záhon. Jeho dĺžka je dva metre a šírka viac ako jeden 

meter. Vŕtali sme, zatĺkali klince, testovali pevnosť záhonu. 

Niektorí z nás sa povozili aj na fúriku. Bola to zábava, ale potrebuješ k tomu silného vodiča. Posledná vrstva 

v záhone bola hlina, ktorú sme vlastnými rukami utľapkávali a zarovnávali. Ujo Emil mal pre nás pripravené 

aj sadeničky, semienka a cibuľky na sadenie. Zasadili sme reďkovky, špenát, pažítku aj cibuľu. Vyzerá to 

tak, že tento rok budeme mať veľa vitamínov. 

Max Kšiňan, 1. Lights 

 

V marci k nám prišli páni záhradníci.  Škoda, že prišli iba dvaja. Keby boli aspoň piati, bola by to väčšia 

zábava. Robili sme spolu zvýšený záhon, zasadili sme tam: reďkovku, cibuľku a špenát. Na spodok sme dali 

kartón, aby sme tam mali dosť dážďoviek ako v komposte. Teraz sledujeme, ako sa tej zeleninke darí. 

Škoda, že zatiaľ nič nevykuklo.  

Alica Leškaničová, 1. Lights 

 

Do školy prišli dvaja páni. Boli to záhradníci. Pomáhali nám spraviť zvýšený záhon. Postupovali sme takto. 

Ako prvé sme na seba poukladali a spájali dosky, ktoré tvorili obvod záhonu. Potom sme dovnútra na dno 

dali kartón, aby tam prišli rôzne zvieratká prekypriť zem, ako napríklad: húseničky, červíky a najmä 

dážďovky. Išli sme na obed. Medzitým nám páni školníci dovnútra záhonu poukladali drievka od 

najhrubších po najtenšie kúsky. Potom sme pridali hnoj. Na to sme ešte dali zeminu. Keď páni záhradníci 

nosili hlinu, my sme mali tú česť si do fúrika sadnúť. Páni záhradníci nás odviezli naložiť a aj vyložiť hlinu. 

Takto to fungovalo asi štyrikrát a potom sme hlinu zarovnávali. Do hliny sme paličkou urobili dierky a 

zasadili semiačka cibuľky, špenátu, reďkovky. Následne sme všetko poliali vodou. Pani učiteľka nám 

doniesla ešte aj menovky, aby sme vedeli, čo sme zasadili. Napísali sme názvy a zapichli sme ich do zeme. 

A záhradka bola oficiálne hotová. 

       Lilien Peťko, 1. Lights 

 
FAZUĽA 
Zobrali sme dva druhy fazuľky. Pripravili sme zeminu do pohára. Fazuľky sme zasadili, 

ešte sme ich prikryli zeminou a zaliali vodou. Chvíľu som sa pozeral ako to ostatní robia. 

O týždeň fazuľky vážne vyklíčili. 

 

Timo Szöke, 1. Lights 

AVOKÁDO 

V triede pestujeme avokádo. Doniesli sme si do školy kôstku, opatrne sme ju ošúpali a do 

kôstky sme zapichli tri špáradlá, potom sme kôstku dali do pohárika s vodou. Poháriky 

sme dali na okno, aby mali veľa slnka a teraz čakáme, kým narastú korene. Mne už 

vyrástol malý korienok a veľmi sa z toho teším. Keď narastú ďalšie korienky, kôstku 

zasadíme do zeminy, aby z nej vyrástol avokádový strom. 

 

Samuel Kekeši, 1. Lights 
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INFORMATIKA – PRVÝ ROČNÍK 
 
 
Felix: Prečo chodím rád do školi. Lebo máme 

informatiku a anglištinu a objavovanie sveta. 

Bavíma skúmanie a parketovanie z matematiki. 

Parketovanie je taká vec  ktorá má  zadanú  

tabuľku  máš tam  kocki  a  musíš  ich  tam   

dať.           

     

Alica: Do skoli chodim rada preto lebo sa tam 

ucime nove veci. A mam tu aj mnozstvo 

kamaratov a asi aj buduceho manzela. mam tu 

aj super ucitelki Lucku a Zuzku ked sme vonku 

zabavam sa ostosest s mojimi kamaratkami. A 

nedavno sme s celou nasou triedou Lights spolu 

s zahradnikmi robili viviseni zahon, a uz sme 

tam aj nieco zasadili spenat, cibulu, redkouku. 

A zasadili sme aj avokada fazulu a aj vseliake 

travi ako su napriklad psenica, normalna trava, a 

tak dalej.        

 

Gréta: Tato skola je super  v tom ze su tu skveli 

ucitelieja a ucitelky. Mame tu aj psichologicki 

volaju sa  KRISINKA A  MAGDUSKA. MOJ 

NAJ PREDMED SU VSETKI. 

  

Andrej: Ja rad chodim do skoli preto ze tu mam 

kamaratou. Teraz vam ich vimenujem: Max 

Branko a aj Timo Kubo. m Lili Tamarka. Hram 

sa tu fudbal. Môj najoblubenejsi pradmet je 

iformanika. lebo tu robime na pocitaci a hrame 

rôozne hri. Môoj druhi najoblobunejsi predmet 

je slovencina treti naj oblobubene su proste 

fsetki. Velmi rad mam fudbal.  

 

Alžbeta: Rada chodím do školy lebo tam sme 

všetci kamaráti a máme tam vynikajúcich 

učiteľov. Je to aj zábava pretože sa tam naučíme 

veľa nových vecí. Aj sa tam dosť veľa hráme. 

Učiteľov mám rada lebo sú veľmi milí a dobrí. 

Naša učiteľka sa volá Lucka aj ona je veľmi 

milá. Máme aj dobrých spolužiakov. Cez 

prestávky sa pripravujeme na hodinu a hráme 

sa. Naša škola je super! 

 

 

 

 

Branislav: Ja  chodim rad do skoli. Preto lebo 

sa tam ucime pisat pisane pismo. Aj mame 

futbalove ihrisko. Moj naj oblubenejsi predmet 

je informatika. Moji naj oblubenejsi kamarati su 

Max Andy Timo Kubko m kubko n Vladko 

Tamarka m Tamarka k Lili. 

 

Lara: ja rada chodim do školy lebo som sa tu 

naucila pisať  citať a pocitať. Mam velmi rada 

informatiku lebo sa tam hrame vseliake hry a 

mame super učitela mira.  V škole mame´super 

kucharki.A v škole mame ešťe pani 

učiťelki ktore nas učia pisanie a čítanie a 

matematiku a to su lucka a zuzka a silvija. Mam 

tu super kamaratou a su velmi mili a dobri. A 

mame aj vitvarnu a tam malujeme pekne 

obrazki.A velmi chodim rada na plavanie.A 

mame aj hudobnu a mame tam super učitela .A 

milujem škd lebo vyrábame obrazki.      

 

Urban: Volam sa Urban. Preco rad chodim do 

skoly? Do skoly chodim rad lebo mam rad 

informatiku a telesnu. Mozme po obede hrat 

futbal na ihrisku. naucime sa vela veci. Abisom 

nezabudal na plavanie a hudobku. A to vsetko 

ma bavi na nasej skole.  

 

Lujza: Chodim rada do skoli. Lebo sa tam vzdi 

nieco nove naucim. Ja som sa naucila pekne 

pisat. Ja mam naj predmet vitvarnu vichovu. 

mam rada svoje pani ucitelki. Mam rada vsetki 

predmeti. Tato skola je super.  

 

Jakub M.: Do školi chodím rad preto že tu 

mám kamarátov a sa tu učím nové veci a mám 

rad pani ucitelku. Zuzku,Lucku a ešte pretože s 

celou triedou sme sadili avokádo cibuľu a 

špenát a vždi sa teším na slovencinu. 
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INFORMATIKA – PRVÝ ROČNÍK 
 

 

Lili: Preto ze mame tu skvele pani ucitelki. 

Alebo mam tu skvelich kamaratov a su velmi 

mili su skratka skveli. Lebo chodime na vileti. 

A milujem diktati aj ket niekedi mam strach ale 

vzdi ma  niegdo potpori bud ucitelki alebo 

spoluziaci. A moj najlepsi predmet slovina a 

anglincina a  gimnastika. A su tu skvele obedi 

ajket niekedi ano aiebo niezrovna najlepsie. A 

milujem skolu lebo mam vihodu iebo tu mam 

sestru ktora je super a je uzasna sestra. Auciteki 

su skvele a su veimi mile a pomahaju su 

najlepsie ucitelki na svete ale aj Miro a silvia. 

 

Katka: Lebo robime somarini. Mame krasni a 

velki dvor a mne sa tu najviac paci ze tu mame 

vela prirodi. Mame dorich ucitelou a ucitelki. 

Dobre sa tu rram. mam uz tu manzela. 

 

Jakub N.: CHODIM RAD DO SKOLI. Lebo sa 

môzme hrat. Rad hram fudbal. Mame tu 

fudbalove ihrisko. Aha uz som nato  prisel.  

 

Samuel: Chodim do skoli rad.  Mam rad 

ucitelow napriklad  Lucku a Mira Sillviu. Mam 

raaaaaaaaaaaaad kamaratov. Vzdi sa tesim a  

toto je ta najlepsia skolla na svete mam  

riaditelku mam rad telesnu aj   sa  tesim. Sa 

mam rad simona kubiho n. tesim sa ked sa 

uvidime a este mam rad aj Tima super skola. 

 

Maximilián: Mam rad kamaratov su super. Moj 

najlepsI kamarat je ANDY.  MAME TU 

ZAHRATKU. NAJLEPSI PREDMET JE 

INFORMATIKA A TELESNA. Karneval bol 

super. Helovine bol strasidelni. Som tu len preto 

ze tu je moj brat Alex a ked ma on kamaratou 

tak su aj moji kamarati.  najlepsia skola! :D. 

 

Tamara K.: Do skoli chodim rada lebo tu mám 

vela kamarátov a preto lebo sa tu aj niečo  

 

 

 

naučím robit. mám tu aj najlepšiu kamarátku 

Lili a dve pani učitelki Zuzku a Lucku. Su 

najlepšie učitelki na svete a mam tu aj Mira je 

to učitel informatiki. Potom zme sadili avokáda 

a máme uš aj vivíšení záhon a potom tu mám aj 

pani učiťelku Silviu je to pani učitelka 

angličtini. 

 

Timo: Ja chodim do skoli preto lebo tam mame 

fudbalove ihrisko. Este rad chodim preto lebo 

sme sa tam naucili pisat pisaene pismo.Este 

chodim do skoli rad  lebo tam mame  dobre  

ucitelki. A mame tam dobru informatiku. A 

mame tam velmi dobre obedi. A velmi tam  

mam  rad pisanie. A najradcej mam rad nase 

ucitelki Zuzku a Lucku.  A uplne najradcej tam 

mam obed a celu skolu. A moji najoblubenejsi 

kamarati su Andy  Branko Max Kubko m a 

Vladko. 

 

Šimon: Chodim do skoli rad pretoze  je tam 

dobre. Lebo je tam vela kamaratou. A 

samozrejme su tam aj dobre hodini. A mame 

tam aj  dobrich panov a pani ucitelki ako 

napriklad nasa pni ucitelka Lucia a zuzka . Su 

velmi dobre ucitelki. A su tam velmi dobre 

hodini ako informatika a jej ucitl miro a uz sa 

tesim na chemiju ked budem v 5 rocniku.  

 

Tamara M.: Pre to ze mi lujem prvovku je 

zaimava bavimsatam o sopkach. Bavi ma 

ajslovenski jazik. A mam tu  ajniakich 

kamaratou terazvamich vimenujem:Alzbetka 

branko lujzcka a gretka. 

 

Vladimír: Do  školi chodím rád kvoli tomu lebo 

mám rád mojich kamaratov. Do školi chodím 

rad lebo sa teším na Lucku a Zusku. Do školi 

idem rad aj kvoli tomu že sa tesim na predmeti 

ako slovenčinu etiku anglišťinu matematiku 

vitvarnu telesnu a informatiku. 
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INFORMATIKA – PRVÝ ROČNÍK 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
              Tamara K.   Lujza             Lili   Timo 

 

 

 

 

 

 

 

 

             Branislav          Andrej         Tamara M.                  Jakub N. 
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        Šimon            Katarína                  Vladimír  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

            Alica             Samuel    Jakub M.  
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AKCIE MESIACA – DRUHÝ ROČNÍK 
 

VALENTÍN 
Deň svätého Valentína je symbolom lásky, obdarovania 

druhých, no nemôžeme zabudnúť ani na seba. Druháci, z 

triedy Ideas, si lásku k sebe prejavili vlastnoručne 

vyrobenou valentínkou, v podobe praktickej záložky do 

knihy. A čo je podľa druhákov, Valentín – sviatok 

zaľúbených, sa môžete dočítať v nasledujúcich riadkoch. 

Oli Kišš: ,,Je to deň, keď si 

frajeri hovoria, že sú do seba.“ 

Paťka Mušáková: ,,Deň lásky, 

kedy si ľudia dávajú darčeky.“ 

Eliška Hrehovčíková: ,,Láska je, ak sa dvaja milujú a majú sa radi.“ 

Flori Vavrák: ,,Je to deň lásky.“ 

Leo Hrehovčík: ,,Je to deň, kedy sa prejavuje láska.“ 

Alicka Bednáriková: ,,Láska je dôvera. Ak niekoho ľúbiš, tak mu povieš, 

čo máš najradšej.“  

Tomi Vanko: ,,Keď dvaja ľudia niečo spolu zdieľajú.“ 

Miško Lempeľ: ,,Valentín je, pre nás deti, normálny deň. A moji 

rodičia to neoslavujú.“ 

Katka Kaliská: ,,Láska je, keď niekto myslí viac na druhých ako 

na seba.“ 

Krištof Kačaljak: ,,Je to oslava.“ 

Agi Škultétyová: ,,Láska je, ak rodičia, milujú jeden druhého aj 

svoje deti.“ 

 

TÝŽDEŇ PRED JARNÝMI PRÁZDNINAMI V SKRATKE 
Týždeň pred jarnými prázdninami bol super. V pondelok 21. 2. sme mali korálkový deň. Mali sme 

ho kvôli tomu, aby sme boli na seba dobrí. Za každý dobrý skutok sa nám prirátali korálky a za 

každý zlý skutok sa nám odobrali. Bol to taký deň, keď sme si mohli zobrať do školy tablety, 

mobily, počítače, hračky, spoločenské hry a lego. K tomu celému sme sa vôbec, v bežný školský 

deň, neučili. Mali sme aj pravidlá, ktoré sme sami vymysleli, napríklad nemôžme si požičať cudzí 

mobil alebo tablet bez dovolenia, keď sa dohráme s mobilom, musíme si ho dať do tašky, na mobil 

máme len 30 minút. Môj najlepší zážitok bol, že som sa odfotil s Miškom Bakošom a s Maxom. 

Najviac sa mi páčilo lego, lebo sme s ním konečne dobre a bez hádok zahrali, ale dá sa povedať, že 

sa mi páčili všetky hry a hračky. Cez víkend sme mali urobiť projekt o obľúbenej hre, ktorý sme na 

korálkovom dni prezentovali. Projekt sme robili o hre Minecraft. Boli sme najväčšia skupina z celej 

triedy. Po korálkovom dni sme mali deň Malého princa. Nebola to síce aktivita na celý deň, ale aj 

tak to bolo super. Boli sme opäť v skupinách, no tentokrát nás rozdelila Anika a ja som bol s 

Tomim, Olim a s Brunom. Každá skupina mala nejakú planétu. My sme mali planétu číslo 6 a na tej 

bol Zemepisec, ktorý zisťoval, čo všetko videli alebo urobili ľudia a on si to zapísal. Vo štvrtok sme 

mali karneval. Ja som bol centúrio, čo je rímsky vojak. Ak by sme hrali súťaž o najkrajšiu masku, 

asi by vyhral Miško Bakoš, s maskou kravička Milka.  

Michal Lempeľ, 2. Ideas 
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          AKCIE MESIACA 
 

KARNEVAL 
Počas fašiangov sme mali karneval. Deti boli v rôznych maskách. 

Páčila sa mi Anitka v maske egyptskej Kleopatry, Danielka ako 

Hermiona a vtipná bola Karolínka ako Peťa Vlhová na papierových 

lyžiach. Ja som bola karibská pirátka. Tancovali sme Just Dance, mali 

sme v triede rôzne dobroty – pukance, gumené oči a výborné mafiny. 

Na dvore sme hľadali poklad a v tímoch sme súťažili. Navliekali, 

počítali, hľadali indície a veľa sme sa nasmiali. V poklade boli 

čokoládky a rôzne cukríky. Bol to super deň a veľmi som si to užila. 

 

Agáta Škultétyová, 2. Ideas 
 

Vo štvrtok sme mali karneval. Pripravil som 

si masku čerta. Čierny plášť, čierny chvost, 

kapucňa s rohami a ozaj strašidelná škraboška. A k tomu vidly, niečo ako 

trojzubec. Kostýmy sme si nechali aj cez vyučovanie. Takže na 

matematike sedeli, napríklad dve Hermiony, jednorožec, kravička Milka, 

prízrak aj indiáni. Najviac sa mi páčil Miškov kostým. Vyzeral ako 

kravička Milka. Svoju strašidelnú škrabošku som si chcel zobrať aj na 

hodinu hudobnej výchovy. Pani učiteľka Anika mi povedala: ,,Radšej si ju 

nedávaj, aj tak si čert.“ :) 

Bruno Nagy, 2. Ideas 

Vo štvrtok pred 

prázdninami sme mali 

v škole karneval. Karneval sme mali, lebo bolo 

fašiangové obdobie. Spolužiaci mali rôzne 

masky, ja som bola jednorožec. Doobeda sme sa 

učili a poobede sme hľadali na dvore poklad. 

Kým sme začali hľadať poklad, každá skupina 

musela na špagát navliecť aspoň 15 cestovín a 

tento náhrdelník zavesiť jednému dievčaťu zo 

skupiny na krk. Poklad sme našli, keď sme 

vylúštili všetky tajničky a úlohy. Poklad boli 

sladkosti a pukance. Našli sme ich na lavičke v 

altánku. Bol to super deň, už sa teším na ďalší 

karneval. Na ňom by som asi chcela byť vílou. 

 

Patrícia Mušáková, 2. Ideas 

 

Karneval bol super. Ja som bol hokejový fanúšik. Najviac sa mi páčil kostým Tomiho. Tomi bol 

slovenský hokejista. Mali sme aj občerstvenie a stoličkový tanec. Pozerali sme Cuphead Magmen. 

 

Levi Brúder, 2. Ideas 
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          AKCIE MESIACA 

 

Karneval bol super. Doobeda sme sa učili, ale v maskách. Ja som 

bola pionierka. Moji spolužiaci mali masky: lyžiarka, jednorožec, 

indiánka, Hermiona, Harry Potter. Poobede sme boli na školskom 

dvore a hľadali sme poklad. Prvá úloha v poklade bola navliecť 

pätnásť cestovín na špagát. Ďalšie úlohy boli: hádanky, krížovky, 

osemsmerovka a vypočítať príklady. Ich vyriešením sme získali 

indície, podľa ktorých sme našli poklad. Poklad boli rôzne cukríky. 

Keď sme sa vrátili do triedy, tak sme všetky cukríky zjedli. 

Nakoniec sme tancovali stoličkový tanec a Just Dance. 

 

Katarína Kaliská, 2. Ideas 

 

O školskom karnevale som sa rozhodla písať, pretože som si  ho 

veľmi užila. Deti prišli do školy v rôznych maskách. Najprv sme 

sa učili a poobede sme hľadali poklad cez indície, ktoré Sandra 

pripravila. Rozdelili sme sa na skupiny a dostali sme prvú indíciu. 

Každá skupina si prečítala indíciu a potom podľa indície musela splniť prvú úlohu. Po nájdení 

všetkých indícií sme sa dostali k pokladu. Boli to samé sladkosti, ktorým sa potešili všetky deti. 

Najväčším zážitkom bolo, že sa v každej skupinke stretli rôzne rozprávkové a filmové postavy. 

 

Daniela Horáková, 2. Ideas 

Karneval sme mali vo štvrtok 24. 2. Na 

karnevale sme hrali rôzne hry, napríklad 

stoličkový tanec. Vyhral Leo. Mali sme 

priniesť aj občerstvenie. Ja a Leo sme 

priniesli pukance. Na dvore sme hľadali 

poklad. V poklade boli sladkosti. Vlani sme 

karneval nemali. Ani neviem prečo. V deň 

karnevalu sme sa učili, no najradšej by som 

sa neučila. 

 

Eliška Hrehovčíková, 2. Ideas 

 

Bolo to super, lebo tam bolo veľa vecí, 

ktoré som neočakával. Napríklad jedlo, 

super kostýmy, normálne sme sa učili len 

jednu hodinu. Indíciová hra bola síce 

krátka, ale zábavná. Na indíciovej hre bol 

super poklad. Výzdoba bola super. Nečakal som, že tam budú balóny a všetko možné. Stoly boli 

pekne usporiadané. Jedla bolo veľa a bolo super, napriek tomu, že nebolo v pláne.  

 

Krištof Kačaljak, 2. Ideas 
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KORÁLKOVÝ DEŇ 

Ján Šulík: Korálkový deň som vymyslel ja a môj kamoš, aby sa všetky deti 

v našej triede dobre správali. Napríklad, keď urobil niekto niečo dobré, tak 

Sandra pridala korálky, ale keď niekto urobil niečo zlé, tak Sandra odobrala 

korálky. Bola to motivácia pre dobré správanie. Na korálkovom dni sa mi najviac 

páčilo, že prvú hodinu sme prezentovali hru, ktorá sa nám najviac páči. Ja som 

prezentoval hru Age of Empires. Druhú hodinu sme sa hrali s Minecraft legom. 

Tretia hodina bola hodina informatiky. Štvrtú hodinu sme sa zase hrali s legom 

a popri tom sme pozerali film Emoji. 

 

Samuel Filipoiu: Pondelok bol pre mňa super deň. Znie to 

šialene, však? My sme mali v škole korálkový deň. Za 

dobré skutky sme dostávali korálky, a keď sme naplnili 

celú fľašu, mohli sme si za odmenu doniesť tablet, mobil, notebook alebo 

akúkoľvek inú hračku. Celý deň sme sa neučili a mohli sme sa hrať. Mali sme 

však jednu podmienku. Museli sme spraviť projekt o našej najobľúbenejšej hre. 

Veľmi som si tento deň užil. Už to neznie tak šialene, však? 

 

Michal Bakoš: Tento školský rok sme zbierali korálky do 

fľaše. Za dobré správanie a splnenie úloh nám Sandra dávala 

korálky, a keď sme neposlúchali, tak nám ich naopak odobrala. Vo februári sme 

nazbierali plnú fľašu. Keď sme nazbierali plnú fľašu, tak v daný deň sme sa neučili 

a hrali sa rôzne hry. Väčšina detí si mohla zobrať tablet. Dohodli sme sa na 

pravidlách: hračky a hry sme si mohli požičiavať len so súhlasom druhého, mali 

sme obmedzený čas na videohry. Ja a moji kamoši sme hrali Minecraft. Na tomto 

dni sa mi najviac páčilo, že sme sa neučili a mali voľný čas. Na prvej hodine sme 

prezentovali projekt o svojej najobľúbenejšej hre. Ja som robil projekt o videohre 

Roblox s Floriánom. Bol by som rád, keby sa tento deň ešte niekedy zopakoval.  

 

Leonard Hrehovčík: Celý polrok sme zbierali do fľaše korálky. 21. 2. nastal deň, 

kedy sme si mohli do školy zobrať mobil alebo tablet. Mali sme pravidlá, ktoré 

sme si určili vopred. Medzi pravidlá patrilo: elektronické zariadenie musí byť 

odložené v taške, v bezpečí. Do mobilov a tabletov sme pozerali len v určenom 

čase, nie celý deň. Hrali sme sa aj spoločenské hry a s legom. Najviac sa mi  

páčil film Emoji. Film bol o smajlíkoch v mobile, ktoré robili zlobu. Tento deň 

bol super.  

 

Florián Vavrák: Korálkový deň bol 21.2., v pondelok. Cez korálkový deň sme 

mohli mať telefón, tablet a niekto mal aj notebook. Prvú hodinu sme sa hrali s 

legom. Dokonca sme pozerali film, ktorý som videl už dvakrát, volal sa Emoji. 

Tí, ktorí nemali mobil mohli jednu hodinu používať školské počítače. Mali sme 

hľadať poklad, ale nestihli sme to, tak sa to presunulo na štvrtok. Ja som si 

priniesol mobil, ale viac som hral na Brunovom Nintende Legendu o Zelde. Mal som projekt o 

Robloxe. Vybrali sme si hru Bedwars – Skywars. Hrá sa to tak, že ničíš ľuďom postele a šetríš si na 

lepšie veci. Často do nej pridávajú rôzne veci, naposledy tam pridali sliepku, čo vie bojovať. Celý deň 

sa mi veľmi páčil. 
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HVIEZDOSLAVOV KUBÍN 
Tento rok sme sa ako druháci prvýkrát zúčastnili recitačnej súťaže  

Hviezdoslavov Kubín. Doma som našla knihy s básničkami, z ktorých som si 

jednu vybrala. Vyberala som si podľa toho, ktorá sa mi najviac páčila a bola 

najvtipnejšia. Jej názov bol Medveď v kaši. Učila som sa ju postupne a každý deň 

som si ju opakovala. Keď som prišla do školy, mali sme triedne kolo a bola som 

nervózna. Všetci sme recitovali nami vybrané diela a ukončili to hlasovaním. 

Hlasovali sme tajne za spolužiaka, ktorý by podľa nás mal postúpiť do školského 

kola. Ja som postúpila, spolu s Jankom a Brunom. Školské kolo prebiehalo spolu 

s tretiakmi a štvrtákmi. Bola som menej nervózna ako v triede, ale stále som mala 

trochu trému. Všetko dobre dopadlo, a skončila som tretia.  

Anita Vajdová, 2. Ideas 

MALÝ PRINC 
V utorok 22. 2. 2022 sme na dramatickej výchove prezentovali kapitoly z knihy 

Malý princ o planétach, ktoré navštívil. Ja som bola v skupine s Patríciou a 

Katkou P. Mali sme kapitolu o kráľovi. Úlohy sme si rozdelili takto: Katka bola 

rozprávač, Patrícia kráľ a ja Malý princ. Hovorilo sa tam o 

tom, že ak si kráľ musíš rozhodovať s rozumom, lebo inak 

sa tvoji poddaní nebudú mať dobre. Najprv sme si príbeh 

prečítali.  A potom sme sa začali pripravovať na scénku. 

Vymýšľali sme si text, ktorý budeme hovoriť. Anika nám 

dala kostýmy a pomôcky. My sme dostali plášť Malého 

princa, korunu a plášť kráľa. Tí, čo boli pripravení, mohli ísť prezentovať.  My 

sme boli na rade približne štvrté. Podľa mňa to dopadlo výborne. Od triedy sme 

dostali veľký potlesk. 

Saya Augustín, 2. Ideas 

 

V stredu sme dočítali knihu Malého princa. Anika nás rozdelila do šiestich skupín. 

Ja som bol s Tomim , Miškom Lempeľom a s Brunom. Bruno sa od nás odpojil. My 

traja sme mali za úlohu pripraviť si scénku o poslednej planéte, kde bol zemepisec. 

Ja som bol rozprávač, Tomi bol zemepisec a Miško Lempeľ bol malý princ. 

Vystupovali sme poslední. Ani sme to nemali nacvičené. Všetko sme si vymýšľali. 

Nakoniec sme to zvládli. Bol to super deň. 

Oliver Kišš, 2. Ideas 

Začali sme čítať knihu Malý princ. Rozdelili nás do 6 skupín. Každá zo skupín mala zahrať obyvateľov 

jednej zo 6 planét. Na prvej planéte býval kráľ. Na druhej planéte býval márnivec, na tretej opilec, na 

štvrtej pán, ktorý videl hviezdy, ktoré nikto nevlastnil a povedal si, že tieto hviezdy nikto nevlastní, tak 

ja si ich vezme. Na piatej planéte býval lampár, ktorý stále zažínal a zhasínal lampu. Na šiestej planéte 

býval zapisovateľ, ktorý stále len zapisoval. Keď prišiel nejaký cestovateľ, vždy sa ho pýtal, kde bol, čo 

videl, čo zažil a kde to presne je. Stále len zapisoval, aj keď vôbec nevedel, ako to miesto vlastne 

vyzerá. Každá skupina zahrala, čo sa dialo, keď Malý princ pricestoval na planétu. Ja som bola v 

skupine s Anitkou a s Danielkou. Naša skupina hrala márnivca. Danielka bola Malý princ, Anitka 

márnivec a ja som bola rozprávač. Anika nám pripravila rôzne pomôcky, napríklad plášť pre malého 

princa, lupu pre zapisovateľa alebo lampu pre lampára. Hodina sa mi veľmi páčila.  

 

                    Alica Bednáriková, 2. Ideas 
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ZÁĽUBA 
Moja záľuba je triatlon. Je to super šport. S triatlonom som začal tak, že som sa 

inšpiroval od môjho brata. Trénovať som začal,  keď som mal 4 roky.  Prvá 

disciplína, ktorú som trénoval bolo plávanie. Potom som začal trénovať beh 

a nakoniec bicykel. Prvýkrát som pretekal ako 6 – ročný na Nitrianskom Aquatlone. 

Na začiatku súťaže mávam veľký stres, ale keď dobehnem, tak zas veľkú radosť. 

Keď spadnem, otrasiem sa a idem ďalej. Minulý rok sa mi veľmi darilo na 

súťažiach, ale tento rok už budem súťažiť so staršími, tak neviem ako to dopadne. 

Držte mi palce!                                                                                                                                             

 

Leonard Hrehovčík, 2. Ideas 

 
Medzi moje záľuby patrí joga. Joga vznikla v Indii pred viac ako 5000 rokmi. Starí 

jogíni verili, že telo, myseľ a duša človeka majú byť spojené. Preto joga nie je len 

cvičenie, ale aj dýchanie a meditácia – uvoľnenie. Ja chodím na jogu do Rovinky a 

naša učiteľka sa volá Tamara, voláme ju Tami. Cvičíme na mäkkej podložke, 

jogamatke. Hodiny sú zábavné a veselé, preto sa mi páčia. Robíme rôzne pozície, 

mnohé sa nazývajú po zvieratách, napríklad pes, mačka, kobra, korytnačka, gorila, 

krokodíl a papagáj, ale robíme aj sfingu, strom a horu. Hrávame hru špagety. Tami si 

kúpi surové špagety, sme napnutí a tvrdí, potom sa varíme a bubleme, a keď Tami 

zistí, že sme už mäkkí, natáčame sa na vidličku.  

Anita Vajdová. 2. Ideas 

 
Moja najväčšia záľuba je futbal. Hrám ho už päť rokov. Aj môj ocino bol futbalista. Ja 

hrám teraz za futbalový klub  Domino na poste útočníka. Baví ma to a myslím si, že mi 

to aj ide. Aj v triede mám veľa spolužiakov futbalistov. Po obede hrávame zápasy. 

Medzi mojich najobľúbenejších futbalistov patrí hráč Lionel Messi, 

z klubu Paris Saint – Germain. Hral aj za F. C. Barcelona. Chcel by 

som byť ako on. 

Maximilíán Horváth, 2. Ideas 

 
Rada tancujem, lebo pri tanci sa robia pekné pohyby. Mám tam 

peknú sukňu. Chodím na tanec, kde ma učí Sandra. Tancujem od 2 rokov. Keď tancujem 

doma, niekedy aj spievam. Na svadbe som tancovala  do polnoci. Dokonca mám aj 

pyžamo s baletkou. 

Katarína Pátiová, 2. Ideas 

 
Moja záľuba je lyžovanie, ktoré ma veľmi baví. Cez prázdniny som bola na 

výjazde v rakúskom Schladmingu. Sama bez rodičov. V Schladmingu sme 

trénovali jazdenie v bránach a dávať zadok do boku. Trénerka nám v kuse 

kričala, „zadóóók”. Keď budem veľká, tak chcem byť slávna lyžiarka, ako je 

Mikaela Schiffrinová alebo Petra Vlhová. Mojím snom je byť úspešná 

pretekárka, jazdiť Svetový pohár a vyhrať veľký krištáľový glóbus. Raz 

budem jazdiť nie len technické, ale aj rýchlostné disciplíny ako Lara Gutová – 

Behramiová, Sofia Goggiová alebo Elena Curtoniová. 

 

Karolína Minárčiný, 2. Ideas 
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JARNÉ PRÁZDNINY  
Počas jarných prázdnin sme išli celá rodina do Prírodovedného 

múzea vo Viedni. Vonku bolo pekne. Na obidvoch stranách 

Námestia Márie Terézie boli múzea. Išli sme kúpiť lístky. Takmer 

sme kúpili lístky do múzea oproti. Ale našťastie sme kúpili správne. 

Múzeum malo až dve veľké poschodia. Začali sme od nájdených 

skamenelín a mušlí. Potom nasledovali meteority. Dotkli sme sa ich. 

Dotknúť sa niečoho, čo bolo vo vesmíre je úžasné. Ďalšia časť 

výstavy  boli rôzne minerály a vzácne kamene. Videli sme zlato, striebro a diamanty. Veľmi sa mi 

páčil 117 kilogramový krištáľ. Potom tam boli starodávne zvieratá, bol tam hýbajúci sa 

dinosaurus. Nasledovalo druhé poschodie. Tam boli zvieratá. Najviac zo zvierat nás prekvapil mrož. 

Bol väčší, než sme očakávali. Mal asi tri metre na dĺžku a jeden a pol metra na šírku. Najhoršie na 

zvieratách bolo, že boli umelé. Po zvieratách sme išli do kaviarne. Mali sme šišku a džús. Nakoniec 

tretie poschodie. Tam sme kreslili obrázky a potom sa zjavili na tabuli, ktorá zobrazovala more, 

a plávali v ňom.  

Tomáš Vanko, 2. Ideas 

Milí kamaráti, cez jarné prázdniny som bola pozrieť moju babku, dedka a uja. 

Bola som v Južnej Amerike, v Ekvádore, ktorý je pri Tichom oceáne. Žije tam 

veľa exotických zvierat a tieto som videla: korytnačky, plameniaky, 

kapybary, leopardy, iguany a malú murénu, ktorá sa stratila pri pláži, keď som 

plávala v mori. Bola to veľmi dlhá cesta, lebo sme museli letieť 14 hodín nad 

Atlantickým oceánom. V Ekvádore je karneval veľmi veľká oslava. Všetci sa 

striekajú penou, až kým nevyzerajú ako snehuliaci, maľujú sa, tancujú, 

spievajú a niektorí sa smiešne obliekajú. Bola to veľmi veľká zábava. Žije tam veľa chudobných 

ľudí, tak sme im darovali naše oblečenie. Rozpráva sa tam po španielsky, a tak som si zlepšila moju 

španielčinu. 

Viktória Villacis, 2. Ideas 

Keďže naša škola sa zapája do rôznych aktivít, tak sme sa 

zapojili aj do zbierky pre Ukrajinu. Je to určené pre 

utečencov z Ukrajiny, pre mamy s deťmi a pre starších. 

Ako triedy sme mali rozdelené, čo máme priniesť do 

zbierky. Naša trieda druhákov a tiež prvákov mala za úlohu 

priniesť rôzne cestoviny. Nosili sme 

špagety, kolienka, bezlepkové 

cestoviny, špirály, mašličky, vaječné 

guľôčky. O pár dní sme nazbierali 

plné škatule cestovín. Za našu triedu cestoviny do Auparku odniesol Miškov 

ocino. Prosíme si, aby vojna rýchlo skončila, a aby sa tí, čo utiekli, mohli 

vrátiť k svojej rodine domov.  

 

Katarína Kaliská, Katarína Pátiová,  

Patrícia Mušáková, Saya Augustín, 2. Ideas 
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KARNEVAL 
 

Elia Salnerová: Vo štvrtok sme mali karneval. Mal sa 

uskutočniť v stredu, no boli sme online. Vyučovanie sme mali 

len doobeda, po obede už bol karneval. Najprv sme sa 

predstavovali. Všetky masky sa mi veľmi páčili. Potom sme 

mali občerstvenie. Robo robil pukance a cukrovú vatu. 

Nakoniec sme hľadali poklad. Karneval sa mi veľmi páčil. 

 

Maxim Zahorán: Vo štvrtok sa v triede Elfov konal karneval. 

Bola zábava: cukrová vata, pukance a Just Dance. Ako maska som bol polovične zabitý klaun. 

Hľadali sme aj poklad. Dostali sme úlohy a odpovede sme písali na odpoveďový hárok. Za každú 

správnu odpoveď sme si mohli zobrať indíciu. Poklad bola čokoláda a bola 

ukrytá v Ivovej skrinke. Mali sme aj občerstvenie a džús. 

 

Viliam Lišiak: V jeden štvrtok sme mali karneval. Všetci prišli v maskách. 

Najskôr sme povedali, aká sme maska, potom sme mali občerstvenie. Ja som 

bol Rafael Nadal. Tancovali sme a pozerali film Dračí záchranári. Najviac sa 

mi páčila Robova maska – popcorn. 

 

Daša Titěrová: Vo štvrtok 17. 2. sme v škole mali karneval. Ja som bola 

čierna mačka. Karneval začal hneď po obede. Najprv sme tancovali Just 

Dance a potom sme mali občerstvenie. Urobili sme si pukance a cukrovú vatu. Po občerstvení sme 

si pozreli film Dračí záchranári. Karneval sa mi veľmi páčil. 

 

Felix Evanson: Na karnevale som bol za Luigiho z hry Super Mario. 

Odsunuli sme si lavice a začal Just Dance, no ja som netancoval. 

Potom sme si predstavovali masky a nasledovalo občerstvenie. Mali 

sme cukrovú vatu, pukance. Potom sme hľadali poklad, museli sme 

vyriešiť hádanky. A odmena bola čokoláda. Tento 

karneval bol fakt super! 
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DIEVČENSKÝ KNIŽNÝ STÁNOK V ŠKD 

Amália Neveďalová a Viktória Machová: 
Najprv sme išli do učebne informatiky. Hore 

sme si pekne pripravili na stoly svoje knihy. Po 

piatich minútach prišli chlapci kupovať knihy. 

My sme mali dobrý výber kníh, lebo za chvíľu 

sa všetky vypredali. Za to sme dostali veľa 

knižných kupónov. Nakoniec sme si knihy 

mohli pozrieť v ŠKD. Knižný stánok sa nám veľmi páčil, lebo sme dostali 

peniaze –knižné kupóny. 

CHLAPČENSKÝ KNIŽNÝ STÁNOK V ŠKD  
Šimon Višňovský, Viliam Lišiak: V jeden krásny pondelok sme mali chlapčenský knižný stánok. Všetci 

chalani sme si do školy priniesli rôzne zaujímavé knihy. Ja, Vilo som si doniesol knihu Niešo, ja, Šimi som 

doniesol 6 kníh a jedna z nich sa volala My všetky deti z Bullerbynu. Dievčatá si kupovali knihy za knižné 

kupóny. Šimi ich krásne uvítal. Povieme vám, vyzeralo to ako na trhu! Knižný stánok nevyšiel podľa 

Luckiných predstáv, ale nám sa veľmi páčil a chceli by sme ho zopakovať.  

 

       ZÁĽUBY

HRANIE SA S GUĽOU 
Moja záľuba je hranie sa s Guľou. Ale nie s tou na cvičenie, ani na hranie 

stolného tenisu. S Guľou – naším škrečkom. Volá sa Guľa, lebo je guľatá. 

Máme aj Buba, čo je samec. Guľa rada behá na koliesku, no keď chcú ísť 

naň obidvaja, asi viete, ako sa to skončí. Keď Guľa ide jesť, tak sa 

rozvalí na misku a pre Buba obed skončil. Keď bol Bubo malý, 

utiekol pod práčku. Práčka bola zapnutá, ale on to prežil. Raz sme ho dali 

na noc do vane. S mojimi škrečkami mám veľa zábavy.  

Felix Evanson, 3. Elfs 

HRA NA KLAVÍR 
Moja záľuba je hra na klavír. Na klavír hrám už dva a pol roka. Dostala som sa k tomu 

tak, že sa mi páčili klavírne pesničky, tak som sa chcela prihlásiť. Klavír som dostala, 

keď som mala 6 rokov. Chodím do školy Ľudovíta Rajtera, kde 

chodím každý pondelok a štvrtok. Už som mala aj koncert. Niektoré 

pesničky sú ťažké, ale keď trénuješ aj najťažšia pesnička je ťažká. 

Veľmi ma hra na klavír baví a chcem v tom pokračovať. 

 

Zoe Kovač, 3. Elfs 

HRANIE VIDEOHIER 
Mojou veľkou záľubou je hranie videohier. Moja obľúbená videohra sa volá Roblox. 

Roblox je úplne ako App Store, je tam veľmi veľa hier. Až na to, že v Robloxe je každá 

zadarmo. Hrávam často s kamarátmi a s mojou mladšou sestrou. Moje obľúbené hry v Robloxe sú asi Brook 

haven, Youtuber Tycoon, Hide and seek extreme. Odporúčam všetkým milovníkom videohier, ktorí si 

nechcú sťahovať veľa hier v App Store. Veď prečo si sťahovať veľa hier, keď si stačí stiahnuť iba Roblox! 

Ale moja úplne najobľúbenejšia hra v Robloxe je Find the pandas. Cieľom tejto hry je nájsť 170 pánd. Môžu 

byť prakticky všade a niektoré je veľmi ťažké nájsť. Ani ja som ešte nenašla všetky! 

   

Daniela Kainová, 3. Elfs 
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MARCOVÝ PROJEKT V ŠKD: NAJOBĽÚBENEJŠIA KNIHA 

 
 

V škole sme robili projekt o najobľúbenejších knihách. Ja som si vybral knihu Vedeli ste? Fyzika. Vybral 

som si ju preto, že je zaujímavá a veľa vecí sa z nej naučíte, napríklad častice, sily, základy fyziky, počítače 

a elektronika, materiály. Je pre ľudí, ktorých zaujíma veda a technológia, fyzika, chémia, vesmír 

a matematika. Knihu napísal James Lees.  

Viktor Grujbár, 3. Elfs 

 

V škole som robil projekt o knihe, ktorú som si vybral. Kniha sa volala Denník odvážneho bojka 1. Kniha je 

o Gregorovi a jeho kamarátovi Rowleym. Starší chalani mu robia zle. Knihu hodnotím dobre. Mne sa kniha 

veľmi páčila aj preto, lebo na každej strane je aspoň jeden obrázok. Kniha je komixová, je tam veľmi veľa 

bubliniek s textom. 

Ivo Habánik, 3. Elfs 

 

V škole sme začali robiť projekty o najobľúbenejších knihách, lebo bol marec. Vymyslela to Lucka. Moja 

kniha sa volá Denník odvážneho bojka 6: Ponorková choroba. Vybral som si ju preto, lebo môj najlepší 

kamoš čítal síce iné diely, ale povedal mi, že denníky sú výborné knihy, tak som to začal čítať. Šestku som 

si vybral aj preto, lebo na obálke knihy je aj Manny, a presne tak sa volám aj ja. Je veľmi zábavná, zasmeješ 

sa pri tom a tá kniha je napísaná rukopisom, lebo je to denník. Písali to na počítači, takže neviem ako tú 

knihu mohli spraviť – aj preto je zaujímavá. 

Manuel Jovankovič, 3. Elfs 

 

 

V škole sme robili projekty o najobľúbenejších knihách. Ja som si vybrala knihu Králik a medvedica. Je to 

najlepšia kniha na svete! Medvedica je milá a priateľská, ale králik sa ľahko naštve. Cez leto sa kúpu 

v jazere, zrazu niečo preletí nad ich hlavami a spadne do vody. Je to živé. Majú sa báť alebo tešiť? Určite 

odporúčam aj mladším! 

Adela Medová, 3. Elfs 

 

Volám sa Robko a dnes vám porozprávam o knihe Dorka Magorka. Robil som v škole projekt o tejto knihe. 

Je to o malom dievčatku, ktoré „fantazmagorí“ a jej súrodenci si vymyslia príšeru, aby ju vystrašili. Ona 

tomu uverí a tam náš príbeh začína. Dorka má aj kamaráta Zorka a pána Otravu. Príšera sa volá Pažravica 

Žravica. Je to zábavná kniha.  

Robert Kužela, 3. Elfs 

 

Dášenka je zábavná knižka o malom zúrivom šteniatku. Nie je to knižka, ktorá je stvorená z fantázie, je to 

pravdivý príbeh o šteniatku Dášenke. V knižke sú fotky, keď bola malé šteniatko. Sú tam aj nejaké 

rozprávky, aby psíci tíško sedeli. Knihu odporúčam pre miláčikov domácich zvierat a hlavne pre milovníkov 

psíkov. 

Daniela Ontková. 3. Elfs 
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       ŠTVRTÁCKE PRÍSPEVKY
  
ZÁŽITKY S BARBORKOU 
 

Miriam Sysáková: Babsi bola super! Bola s nami od 

prvého ročníka až do pol roka štvrtého ročníka. 

Babsi nás naučila najzákladnejšie veci v živote.  

Čítať, písať, počítať, telefónne čísla na záchranárov, 

hasičov a policajtov a mnoho ďalšieho. S Babsi 

máme každý veľa krásnych zážitkov. Bola naša 

vlastne druhá mama. Každé ráno sme sa v rannej 

družine rozprávali, čo sme napríklad včera robili 

alebo čo budeme robiť. Keď sme niečomu 

nerozumeli, tak nám to s úsmevom vysvetlila znova. 

Mali sme ju a máme ju stále radi a chýba nám. 

Najviac mi utkvel v pamäti zážitok z konca tretieho 

ročníka. Boli  sme na triednom výlete v Rusovciach 

v Gerulate. Pomaly sme sa zberali na odchod naspäť 

do školy. Jedli sme pritom nanuky. Babsi nás chcela 

odfotiť, ale zistila, že nemá mobil. Zľakla sa, že ho 

stratila v Gerulate. Tak som sa s Babsi utekala 

pozrieť, či v Gerulate nemá ten mobil. Mobil sme vo 

vnútri ani vonku nenašli. Babsi nakoniec vysypala 

celý svoj ruksak a mobil bol v ňom. Potom sme však 

zistili, že o chvíľu nám odchádza autobus. Znova 

sme museli rýchlo bežať, tentokrát na zastávku. 

Autobus sme stihli len tak – tak. Babsi z toho behu 

vtedy aj prechladla.  

    

Alexander Adam: Môj najlepší zážitok s Barborkou 

bol, keď sme išli na Devín. Na Devín sme išli 

autobusom, a keď sme dorazili, tak sme vystúpili. 

Jedna teta nám o Devíne rozprávala históriu a o 

všeličom inom, čo sa týkalo Devína. Keď sme vyšli, 

najedli sme sa trocha, a potom sme išli do 

zoologickej záhrady. Pozerali sme tam sovy a iné 

vtáky. A loďou sme išli späť do školy. 

 

Jakub Pati: Ja by som chcel napísať o Babsinej 

svadbe. Pozvala nás tam všetkých, ale niektorí 

nemohli prísť. Keď ona išla dovnútra, my sme ju 

čakali vonku. Keď sme čakali vonku, dostali sme 

cukríky. Keď vyšla von, dali sme jej darčeky a 

zagratulovali sme jej. Potom sme sa všetci odfotili. 

Ešte pred tým, ako sme išli domov, sme niektorí išli 

na zmrzlinu. Veľmi sa mi to páčilo.   

       

Richard Vodilka: S našou učiteľkou Babsi som 

zažil veľa zážitkov, ale najviac spomínam na jeden 

konkrétny. Na to ako sme boli v Primaciálnom 

paláci ako prváci alebo druháci. Vystupovali sme  

 

tam a potom sme išli na zmrzlinu. Bolo to super. Ale 

nie je to jediný zážitok, ktorý sme za ten čas zažili. 

To ani náhodou. 

 

Ema Kordošová: Ja mám s Barborkou veľa pekných 

zážitkov. Ale asi najkrajší je, keď nám oznámila, že 

čaká bábätko. Veľmi sa mi to páčilo, lebo pre nás 

pripravila hľadanie pokladu. Bola to veľká zábava a 

nakoniec, keď sme otvorili krabičku s pokladom, 

našli sme tam sladkosti a obrázok bábätka v jej 

brušku (sonografický snímok). Každému dieťaťu 

dala Babsi pred začiatkom hľadania pokladu malú 

obáločku. Ja som vtedy prišla neskôr, lebo som bola 

u zubára a tak som obálku nedostala, ale bolo mi to 

jedno. Keď sme našli poklad, tak nám Barborka 

dovolila otvoriť obálky. Boli tam ružové a modré 

papieriky. Rozdelili sme sa do skupín. Ja, lebo som 

nemala papierik, som mala spočítať, koľko detí bolo 

v ktorej skupine. Nebol ich rovnaký počet. V 

skupinke s ružovými papierikmi bolo viac detí. 

Takto nám Barborka povedala, že čaká bábätko, a že 

to bude dievčatko. 

 

Lukáš Sláviček: S našou bývalou učiteľkou 

Barborkou som zažil veľa super výletov. Napríklad, 

keď sme boli na Gerulate. Tam sme sa rozprávali o 

rímskych zbraniach a sídlach. Cestou naspäť sme 

mali nanuky! Alebo vždy sa veľmi teším na 

halloween. Minulý rok som bol upír. Mohli sme si 

doniesť aj spoločenské hry a ja som doniesol 

Monopoly pre mileniálov. Páčilo sa mi aj na hrade 

Devín. A teraz nás učí Barborkina mladšia sestra, 

Kristínka. 

      

Adam Mikita: Babsi bola super. Bola milá, vtipná a 

bola s ňou sranda. Veľmi mi chýba a dúfam, že sa s 

ňou ešte uvidím. Keď nám čítala nejaké učivo, 

robila to tak, že ma vždy zaujalo a chcel som sa 

dozvedieť viac. Vždy nám dala šancu si niečo 

opraviť a dávala nám lepšie stupnice. Dúfam, že 

niekedy dostanem príležitosť pokočíkovať Grétku. 

        

Dominika Benčová: Môj zážitok s Babsi je, keď 

sme zistili, že čaká bábätko. Vtedy nám spolu 

s Magdalénkou pripravili úlohy na ihrisku. Boli sme 

rozdelení do skupín a robili sme tie úlohy po číslach. 

Niektoré boli ľahšie a niektoré ťažšie. Keď sme 

dokončili  
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úlohy, tak sme každá skupina dostali také krabičky, 

v ktorých boli cukríky a fotka jej bábätka. Nakoniec 

sme si ešte otvorili také obálky, ktoré sme mali 

prilepené naspodku stoličky, ale nemohli sme si ich 

otvoriť. Boli v nich ružové a modré srdiečka. Potom 

sme zrátali modré a ružové srdiečka a podľa toho, 

z ktorej farby ich bolo viac, tak také pohlavie malo 

mať jej bábätko. A tak sme zistili, že to bude 

dievčatko. Bolo to SUPER!  

 

Edit Mayerová: Jeden deň sme sa normálne učili a 

Babsi s Magdalénkou zrazu vyhlásili, že ideme 

hľadať von poklad. Rozdelili sme sa do skupín a 

každé dieťa dostalo podivnú malú obálku. Nemali 

sme ju otvoriť. Každý tím dostal papierik s číslami. 

Niektorí mali poradie 2, 6, 9, 5, 3, 1, 4, 8, 7 alebo aj 

1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9. Každé číslo malo nejakú 

úlohu. Mali sme na to dve školské hodiny a jednu 

prestávku. Keď sme dokončili úlohy, tak sme všetci 

dostali poklad. Bolo v ňom veľa sladkostí, ale potom 

sme si všimli niečo nečakané. Na spodku krabičky s 

pokladom bola čiernobiela fotka. Uvedomili sme si, 

že to je fotka bábätka v bruchu, a to znamenalo, že 

Babsi je tehotná! Boli sme veľmi štastní, ale aj 

smutní, lebo sme si uvedomili, že s nami nedokončí 

školský rok. Potom nám povedala, že si máme 

otvoriť tie obálky. Každý tam mal nejaké srdiečko a 

niektorí modré a niektorí ružové. Potom povedala, 

že sa máme dať do takých skupín, akej farby máme 

srdiečko. Ružových bolo o jedno viac. Znamenalo 

to, že to bude dievčatko! 

       

Matúš Mravec: Môj najlepší zážitok s Babsi bol asi 

keď sme v škole mali prespávačku na halloween. 

Vtedy aj s Lili nám urobili veľmi dobrý program. 

Cez deň sme mali normálny halloween a pozerali 

sme film Hotel Transylvánia 1. Potom, keď skončila 

škola, išli všetci domov, ale my Rays sme zostali v 

škole a začala sa naša prespávačka. Najprv sme po 

školskom ihrisku zbierali cukríky a sladkosti a 

potom sme si pozreli zase film. Potom sme si dali 

pyžamá a znova sme si pozreli film. Takže sme 

dokopy pozerali 3 filmy. Potom sme už zaspali. Ale 

smiešne bolo, že Babsi a Lili museli zabarikádovať 

schody lebo ak by bol niekto námesačný, tak aby sa 

nedolámal na schodoch. Ráno sme sa zobudili a 

prišli naši rodičia a s nimi sme vyrezávali tekvice. 

Jednoducho to bol veľmi dobrý zážitok s Babsi. 

Škoda, že sme si to nemohli s ňou zopakovať ešte 

raz.    

 

 

 

Hugo Barta: Pamätám si na veľa zážitkov s Babsi, 

ale tento bol asi najlepší. V druhej triede sme mali 

karneval spojený s prespávačkou. Predtým ako sme 

išli spať, sa Babsi spolu s Lili báli, že budeme cez 

noc námesační a zabarikádovali schodisko. Už keď 

sme boli na matracoch a karimatkách, pustili nám 

ešte film Hotel Transylvánia a keď tam začali hrať 

Makarenu, skoro všetci začali tancovať. Bolo to 

supeeeer. 

 

Sára Kršková: Moje zážitky s Babsi boli úžasné. 

Často spomínam na zážitok, keď sme v druhom 

ročníku išli hrať vianočné vystúpenie a ja som po 

vystúpení stratila Babsine rukavice. Ďalší super 

zážitok bol, keď sme boli v Gerulate a Babsi nám po 

prehliadke kúpila nanuky. Potom sa však musela 

vrátiť do Gerulaty, pretože nevedela nájsť telefón, 

ktorý potom našla v ruksaku. Taktiež si spomínam 

na halloween, kde som bola prezlečená za múmiu. 

Prespávali sme v škole a na druhý deň sa mi z 

kostýmu odviazali obväzy a Babsi mi ich musela 

zase priviazať späť. Výborné bolo, keď nás Babsi 

vzala ku Gretke na mlyn a celý deň sme sa iba 

zabávali. Ale aby som to zhrnula, každý zážitok s 

Babsi bol PERFEKTNÝ. 

 

Šimon Záriš: Môj najlepší zážitok s Babsi bol 

halloween . Na halloween sme prišli do školy v 

maskách a bola to sranda. Mali sme tam 

občerstvenie, pozerali sme film a atď. Pamätám si, 

že Babsi mala kostým netopiera a ja som bol šialený 

hacker. Ale nepozerali sme nejaké filmy, ako je 

napríklad Labková patrola, ale celkom strašidelné 

filmy. Museli sme svoje kostýmy predstaviť pred 

celou triedou, takže to bola zábava.  

       

Ester Halászová: Tento zážitok s Babsi sa stal, keď 

mal môj brat mozgovú obrnu a moja mamina s ním 

musela byť stále v nemocnici. Bolo to ešte v prvom 

ročníku a ja som bola strašne hanblivá a všetkých 

som sa strašne bála. Babsi mi vtedy veľmi pomohla 

nielen byť menej hanblivá, menej sa ľudí báť, ale aj 

nájsť si nových kamarátov, za čo som jej veľmi 

vďačná. Pomohla mi žiť nový život s viacerými 

kamarátmi. Zabezpečila to, že do školy som chodila 

vždy rada. Veľmi pomohla mne aj mojej rodine tým, 

že domáce úlohy nám nedávala žiadne alebo ich 

bolo len veľmi málo. V tom čase pre mňa bola Babsi 

ako druhá mama a celý život jej za to budem 

vďačná.  
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ZÁŽITKY S BARBORKOU - 3.časť 
 

Karolína Mášiková: S Babsi mám zážitok 

prespávačku v škole. Bolo to v druhom ročníku. 

Veľmi sa mi to páčilo. Večer sme pozerali dva 

filmy. Cez deň sme mali rôzne aktivity. A večer sme 

to teda poriadne roztočili! Mali sme aj občerstvenie. 

Kvôli korone sme to bohužiaľ už nemohli 

zopakovať. Bolo to totiž úžasné.  

       

Bruno Hrehovčík: Najlepší zážitok s Babsi, ktorý si 

pamätám, bola prespávačka. Bol to zároveň aj 

halloween. Ja som bol kostra. Najviac sa mi páčila 

hra, kde sme po dvore hľadali cukríky a ja som ich 

našiel skoro najviac. Po tejto hre sme pozerali prvý 

film Hotel Transylvánia. Keď sme sa dali do spacích 

vakov, pozerali sme ešte jeden film, Hotel 

Transylvánia 3. Po filme Fefe hovoril, že vstane 

prvý a pritom vstal posledný a museli sme ho budiť. 

Ráno sme s chalanmi išli ešte na futbal, keď sme sa 

vrátili do školy, prišli rodičia a vyrezávali sme 

tekvice. Mne sa tá moja veľmi nepodarila, ale 

ostatné boli celkom pekné. 

       

Teo Výboch: S Babsi sme zažili veľa zážitkov a 

vybral som tie, ktoré sa mi páčili najviac. Veľmi sa 

mi páčilo, keď sme boli v Gerulate, rímskom tábore. 

Keď sme išli preč, boli sme pri fontáne, kde nám 

Babsi kúpila nanuky. Zistila, že nemá mobil, tak ho 

hľadala a nevedela ho nájsť. Všade ho hľadala, ale 

nenašla ho, tak sa vrátila naspäť, ale ani tam nebol. 

Až potom zistila, že ten mobil má v ruksaku. Ďalej 

sa mi veľmi páčilo ako sme na halloween prespávali 

v škole. Celý deň sme mali super aktivity a večer 

sme išli hľadať sladkosti. Ako som hľadal sladkosti, 

nahmatal som slizniaka, bolo to nechutné. Pred 

spaním sme pozerali Hotel Transylvánia. A ráno 

sme vyrezávali tekvice. Bolo to super.  

       

Dominik Doubek: Môj najlepší zážitok s Barborkou 

bol v prvom a druhom ročníku. Keď sme 

nacvičovali všelijaké vystúpenia, som sa vždy veľmi 

hanbil. Barborka nás zo zákulisia musela ťahať, aby 

sme išli vystupovať. Samo o sebe to bola aj sranda. 

A vlastne tým ťahaním, povzbudzovaním a dôverou 

ma aj naučila nehanbiť sa a získať odvahu. Ale keď 

sme aj tak nešli, tak nás aj rozosmievala a hovorila 

nejaké srandy. Pri vystúpení pred rodičmi nám aj 

niekedy, keď sme niečo zabudli, ukázala alebo 

napovedala, čo máme robiť a hovoriť. 

       

  

 

 

 

Oliver Gazárek: Môj najlepší zážitok s Babsi bol, 

keď sme mali prvýkrát  online vyučovanie cez 

Zoom. Všetci sme boli v strese a niektorí sa z toho 

smiali. A bolo to vtipné preto, lebo sme nevedeli, čo 

máme robiť. Ani Babsi ani Lili. Potom sme na to 

prišli, ale neskôr sme prešli na Teams. Takže nám 

bol Zoom na nič.     

  

Felix Kačaljak: Pred rokom, bolo to tri dni pred 

koncom školského roka, sme celá trieda išli do 

antickej Gerulaty. Keď sme tam prišli, najprv sme si 

dali desiatu a pozreli sme si ruiny starovekej 

pevnosti. Neskôr sme sa pozreli na koreniny a jedlo, 

čo vtedy jedávali Rimania a ja som si mohol 

navliecť také vlnené brnenie. Potom, po konci 

prehliadky sme mali všetci nanuky.   

 

Tomáš Laurinc: Môj najlepší zážitok s Babsi bol asi 

vtedy, keď sme išli na konci tretieho ročníka na 

Devín. Najprv sme išli na hrad. Na Devíne boli 

vystavené staré veci ako napríklad 300 – ročný 

chlieb. Potom sme išli do Sokoliarne a minizoo 

Devín. Bolo tam predstavenie, kde nám ukazovali 

vtákov. Potom sme kŕmili lamy a kozy. Nakoniec 

sme išli loďou do osobného prístavu. 

        

Julia Paľová: S Babsi mám veľa zážitkov, ale 

páčilo sa mi, keď sme mali prespávačku v škole. 

Pozerali sme filmy a hľadali sme na dvore cukríky. 

Páčilo sa mi, že sme mali halloween a aj 

vyrezávanie tekvíc. Bolo to v 2. ročníku. Veľmi rada 

na to spomínam. 

        

Artem Belkin: Ahojte! Chcel by som vám napísať o 

jednom mojom zážitku s mojou triednou pani 

učiteľkou Barborkou. Stalo sa to v októbri 2021, 

keď sme začali rozmýšľať o vianočnej akadémii, čo 

bolo dosť ťažké, keďže bola korona. Nakoniec sme 

sa dohodli na 20–minútovom filme, kde budeme 

rozprávať o vianočných zvykoch v rôznych 

krajinách. Ja som rozprával o vianočných zvykoch v 

Rusku. Na konci sme zaspievali pesničku. Barborka 

nás spolu s Maťkou celé nahrávanie podporovali 

(trvalo tri dni). Celá naša trieda 3. Rays chcela 

dostať zo seba to najlepšie, a preto sme sa často 

mýlili. Ja som napríklad povedal namiesto slova 

losos solos! Ale nakoniec sa nám film podaril. 

Podľa mňa môžem byť na nás hrdý. Ale musím 

povedať, že keby sme nemali našu Barborku, film 

by sa nám tak dobre nepodaril. 
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ZÁŽITKY S BARBORKOU - 4.časť 
      

Laura Kiššová: V stredu 9. 2. 2022 bol posledný 

deň s Babsi. Čakala totiž už bábätko, dievčatko 

Grétku. V ten deň sme mali aj karneval. Ja a Esty 

sme boli Cuky a Luky. Ráno nám Babsi povedala 

pár slov a dala nám darčeky. Dievčatá dostali 

bábätká zvieratiek s postieľkou a fľaštičkou na 

kŕmenie. Boli strašne zlatulinké! Boli tam  myšky, 

veveričky a mačičky. Chlapci dostali takú inú 

Rubikovu kocku. Dalo sa z nej rôzne stavať. Boli 

veľmi pekné. Potom sme išli hore a rozprávali sme 

sa, hrali sme spoločenské hry, spomínali sme. Bolo 

to veľmi smutné, no zároveň pekné. A potom 

nadišiel čas odchodu Babsi. Všetci sme ju 

vyobjímali, niektorí aj plakali. Ja mám s Babsi 

špeciálny zážitok. Pamätám si, že raz sme v prvom 

ročníku mali vystúpenie v Primaciálnom paláci a ja 

som mala dva týždne pred tým ovčie kiahne. Ale 

potom sa zistilo, že to ovčie kiahne neboli, ale 

predsa som chýbala tie dva týždne. Keď som tam 

prišla, Barborka mi povedala nejaký text, ktorý som 

mala povedať, a keďže som chýbala, nemala som sa 

to ako dozvedieť, a tak sme išli na javisko, a prišiel 

ten  

 

 

 

 

 

moment, keď som mala povedať ten text, a ja som 

ho ceeeeeeeeelý domotala :-D, našťastie sa Barborka 

nenahnevala, ale keď som to povedala, všetci sa 

rehotali, a bolo mi trochu trápne, ale teraz sa mi na 

to skvele spomína :-). Ak toto Babsi čítaš, chcela by 

som ti odkázať, že my Rays, aj keď sme veľmi 

niekedy neposlúchali, mali sme ťa strašne radi. Bola 

si pre nás druhou mamičkou. Držím ti palce a viem, 

že tvoje bábo bude rovnako dobré ako ty. Budeš 

nám veľmi chýbať. 

 

Greta Hana Weissová: Môj najkrajší a najlepší 

zážitok bol halloween v druhom ročníku. Ja som 

bola čarodejnica. Cez deň sme mali zábavný 

program, ktorý nám pripravili šiestaci. Večer, keď 

už boli ostatné triedy doma, zobrali sme si baterky a 

išli sme hľadať po dvore sladkosti. Ja som ich veľa 

nenašla. No teda našla, ale musela so ich 

porozdávať, lebo väčšina bola zo želé a ja želé 

nemám rada. Keď sme skončili, Babsi a Lili nás 

zavolali dnu, že sa máme ísť umyť a prezliecť. Keď 

sme si ľahli, pustili nám film, teda myslím, že tri. 

Nakoniec každý zaspal. Tento deň bol úžasný a 

nikdy na naň nezabudnem. 
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ROZHOVOR S PETROU 

  
Akčná, obetavá, precízna a vždy s dobrou náladou a veľkým 
úsmevom. Taká je naša angličtinárka Petra Knox. 
 
Čo ťa doviedlo k tomu, aby si bola učiteľka? 

Keď som bola malá a bola som v škôlke, 

trávila som poobedia u svojej babky, vždy som 

poukladala všetky bábiky a hrala som sa, že 

som učiteľka. Myslela som si, že je to môj 

detský sen, ale keď som študovala jazyky, 

zistila som, že ma to naozaj baví a stala som sa 

učiteľkou. Baví ma pracovať s deťmi, s 

mládežou, bavia ma jazyky, tak som to 

prepojila a stala sa zo mňa učiteľka jazykov. 

 

Čo robíš rada vo voľnom čase? 

Vo voľnom čase rada športujem so svojou 

rodinou. Chodíme na lyžovačky, veľmi radi 

plávame, bicyklujeme sa. Bicyklovala som so 

svojou partiou, s ktorou sa chodím lyžovať. 

Oni však bývajú pri Karpatoch, a tak ma 

veľakrát ťahali do kopcov, ale ja mám 

trekingový bicykel a s ním to bolo náročné. 

Nakoniec som skončila na hrádzi, ale plánujem 

ísť tento rok bicyklovať s mojimi kamarátmi a 

rodinou na Neziderské jazero. Dáme si bicykle 

do nosiča, odvezieme sa tam autom. Sú tam 

veľmi krásne trasy, priznám sa, že ani nie 

veľmi náročné, keďže sú pri jazere. 

 

Prečo si sa na prvom stupni rozhodla učiť 

práve anglický jazyk? 

Na prvom stupni sa učí iba anglický jazyk. Na 

tejto škole je anglický jazyk ako prvý cudzí 

jazyk, takže to znamená, že vy ako prváci 

začínate s týmto jazykom. Na druhom stupni, v 

šiestom ročníku alebo v sekunde, sa začína 

učiť druhý cudzí jazyk, a to je nemecký jazyk. 

Prišla som sem ako učiteľka anglického 

jazyka, ale po dvoch rokoch som začala učiť aj 

nemecký jazyk. 

 

 

 

 

Koľko rokov učíš na 

našej škole? 

To vám poviem teraz 

hneď presne. S 

kvartou, je to siedmy 

rok. Pred 7 rokmi som 

prišla a zastupovala 

som jedného učiteľa a 

učila som tu šesť 

týždňov anglický jazyk. Vtedy som učila na 

druhom stupni. Veľmi sa mi to zapáčilo a rada 

som prijala miesto na plný pracovný úväzok. 

Potom som učila iba tretiakov a štvrtákov.  Tí 

tretiaci, sú moja aktuálna trieda Mice. Keď 

prišli na druhý stupeň, stala som sa ich 

triednou učiteľkou. 

 

Máš rada svojich kolegov? 

Áno. A to je na tejto škole úplne úžasné, že 

sme tu výborný kolektív. A to si myslím, že je 

veľmi dôležité. Človek chodí rád do práce, má 

príjemných kolegov. Nie je to všade úplným 

pravidlom, takže sa z tohto veľmi teším. 

 

A čo si teda vyštudovala? 

Vyštudovala som anglický jazyk a literatúru, 

nemecký jazyk a literatúru. Počas celého štúdia 

som  ale učila. Potom som pracovala niekoľko 

rokov vo firme, neskôr som študovala 

marketing a strategický manažment, ale keď sa 

mi narodila moja dcéra, tak som sa vrátila 

k učeniu. Učenie ma baví a napĺňa.  
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ROZHOVOR S PETROU 
 

Čím si chcela byť ako malá? 
Ja som chcela byť stále učiteľkou, to je to, že 

potom som sa ňou aj naozaj stala. 
 

Ako ťa tvoji kolegovia prijali medzi seba, keď si 

na túto školu nastúpila ako učiteľka? 
Máte super otázky . Prijali ma veľmi dobre, ja 

som začala učiť hlavne na prvom stupni, tam sa 

ma ujala Silvia Štěpánková, ktorá mi pomáhala zo 

začiatku absolútne so všetkým. Naozaj mám 

veľmi dobrých kolegov. Hneď na začiatku som sa 

mohla obrátiť na hocikoho na prvom, druhom 

alebo aj treťom stupni.  Vždy mi moji kolegovia 

pomohli, vždy mi poradili, ale tým prvým 

človekom bola Silvia. 

 

 

 

 

Aké známky dávaš najradšej? 
No, najradšej dávam jednotky, to je jasné. Ale ja 

mám veľmi dobrých študentov, takže rozdávam 

veľa jednotiek. 
 

Rada pracuješ na našej škole?   

Áno. Veľmi rada. Preto som aj po tých šiestich 

týždňoch, ktoré som tu strávila na tejto škole, 

oslovila Hanku Cifrovú. Veľmi rada som sa 

vrátila, lebo predtým som neučila na škole, ale 

učila som v jednej jazykovej škole. 
 

S akým učiteľom máš najbližší vzťah? 

Najbližší vzťah? No ja si myslím, že sú to naši 

angličtinári, ale v podstate so všetkými učiteľmi. 

Naozaj si myslím, že mám veľmi dobré vztahy s 

kolegami.  

Ďakujeme za rozhovor. 

Laura Kiššová a Matúš Mravec 

FANTASTICKÉ VYNÁLEZY – PROJEKTY 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Daniela Kainová, 3. Elfs                                             Viktória Machová, 3. Elfs 


